Republic of Lebanon Ministry of Public Works and Transport Directorate General of Civil Aviation



الجمهورية اللبنانية وزارة الأشغال العامة واننقل المديرية العامة للطيران المدني

المدير العام

Director General

Date:

23 FEB 2022

4.44 71- 44

التاريخ:

تعمیم رقے ۲/۸

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت (حول الإجراءات المتعلقة بالركاب القادمين إلى لبنان ابتداء من ٢٠٢٠٣/٠١)

إلحاقاً بالتعميم رقم ٢/٤ الصادر عن المديرية العامة للطيران المدني بتاريخ ٢٠٢٢/٢/٦، واستناداً إلى توصيات لجنة متابعة التدابير والإجراءات الوقائية لفيروس كورونا،

يعدّل البند (١) من الإستثناءات ليصبح على الشكل التالي:

يُعفى الركاب الراغبين بالقدوم إلى لبنان من إجراء فحص PCR أو COVID-19 Antigen Rapid Test في الدول القادمين منها في حال كانوا ملقحين بالكامل، أي أن يكونوا قد تلقوا الجرعة الثانية أو الثالثة من أي لقاح COVID-19 أو جرعة كاملة من لقاح COVID-19 أو جرعة كاملة من لقاح 19 (الذي هو عبارة عن جرعة واحدة فقط) منذ فترة لا تتعدى ستة أشهر، وعليهم أن يقوموا بتحميل الوثائق أو الشهادات الرسمية التي تثبت ذلك على المنصة الخاصة بوزارة الصحة للحصول على تصريح مرور MOPH PASS ، وكذلك يعفى هؤلاء الركاب من إجراء فحص PCR لدى وصولهم إلى مطار رفيق الحريري الدولى - بيروت.

يُطلب من جميع الشركات التقيّد بمضمون هذا التعميم والبدء بتطبيقه على الركاب الذين يصلون إلى مطار رفيق الحريري الدولي – بيروت البداء من ٢٠٢٠٣/٠١.

مدير عام الطيران المدنى بالتكليف

المهندس فادي الحسن

2 3 FEB 2022

Circular No. 8/2

To all Airlines operating at BRHIA

(Required procedure for the passengers arriving to Lebanon Starting 01/03/2022)

Pursuant to circular No. 4/2 dated February 6, 2022, and with reference to the recommendations of COVID-19 Preventive Measures Committee.

Item (1) of (Exemptions) is amended as follows:

Passengers wishing to come to Lebanon will be exempted from performing a PCR test or Rapid Antigen Test in the countries of departure, if they were fully Vaccinated, i.e, they have received the second or third dose of any COVID-19 Vaccine or one complete dose of COVID-19 Vaccine (which is formed of one dose only) since a period not exceeding 6 months, and they have to upload the certificates or official documents proving that on the platform of the Ministry of Public Health in order to obtain a MOPH PASS, and they are also exempted from performing a PCR test upon their arrival to BRHIA.

All airlines shall comply with this circular and shall implement it on all Passengers arriving to BRHIA starting March 1, 2022.

A/ Director General of Civil Aviation

Eng. Fadi El Hassan

ARECTORATE GENERAL OF CIVIL AVIATION